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8.1        Mötets öppnande 

Leif öppnade mötet  

8.2        Dagordning 

Dagordningen godkändes . 

8.3        Protokollsjustering 

Agneta Johansson utses att justera dagens protokoll 

8.4        Utbildning lärgruppsledare 

Martina Ehnar från SISU genomförde en presentation av hur en lärgrupp definieras och regler/rutiner kring 

tillämpningen. Alla närvarande vid dagens styrelsemöte är efter presentationen lämpliga att genomföra interna 

utbildningar/presentationer i likhet med dagens genomgång. Kort sammanfattning enligt nedan : 

• Allt vi gör UTANFÖR den ordinarie tränings-och tävlingstiden kan vi göra lärgrupp av 

• Det får inte vara ett BESLUTSMÖTE 

• Man måste ha fyllt 13 år för att vara lärgruppsledare 

• Det måste vara minst 3 deltagare och 3 studietimmar om 45 min per år 

• Redovisning sker halvårsvis 

• Är det 14 deltagare eller fler är det att betrakta som en föreläsning och är INTE en lärgrupp 

• Varje studietimma ger resurskronor som RSK kan använda till omkostnader för arrangemang/ föreläsningar 

och utbildningar 

• Anita kan dela ut loggin för rapporteringsansvariga 

• Martina distribuerar digitalt material till styrelsemedlemmarna 
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8.5        Föregående mötes protokoll 

• Utbildning om barn med NPF-diagnoser, en ytterligare omgång i höst: KVARSTÅR. Bokat till den 

13 nov. 

• Fråga om medlemsregistrets uppbyggnad och möjligheter: KVARSTÅR. På fråga från Stefan fördes 

en diskussion om nuvarande medlemsregister och möjligheter att enkelt göra selekteringar på 

sektionstillhörighet bland registrerade medlemmar för bla medlemsutskick. Det görs en översiktlig 

jämförelse hur andra föreningar kan ha strukturer/lösningar samt nuvarande leverantör Visma 

• Underhåll grusytor Storsjögården: KVARSTÅR: Leif och Stefan söker en träff med FoF för att 

diskutera underhållsavtalen. 

• Uppdatering hemsidan: KVARSTÅR: Påbörjas med nya styrelsen. Leif utformar lite stommar inför en 

diskussion. Diskuterades på mötet. Plattformen Laget.se kan vidareutvecklas enligt styrelsens vision om 

en lättillgänglig sida för den breda allmänheten vid sidan om alla lagsidor. Leif jobbar vidare med 

kontakter mot Laget.se. 

• Övergångsersättningar fotbollsspelare: KLAR: Västerås har slutbetalat 

• Utbildning SISU Motverka sexuella övergrepp: KVARSTÅR. Planeras till 15 alt 21 oktober 2024 

 

 

8.6        Rapporter 

• Ekonomi: Lena rapporterar. Ackumulerat resultat för hela föreningen per juli är + 115 672 kr.  

• Kanadagäss vid Storsjöns badplats: Kanadagässen orsakar olägenheter genom spillning på 

omkringliggande gräsytor. Anita kontaktar FoF för åtgärder. 

• Byte företagsreklam: Befintlig sponsor Mekonomen byter till Autoexperten 

• Byte larmkontakt: Leif tar över kontakten från larmoperatören. Tidigare var det Jan-Åke Brorsson. 

• Manusstopp Raketen: 31/8 

• Tipspromenader: Startar 22 sep och slutar 10 nov  

  

 

8.7        Övriga frågor 

Diskussion kring möjliga projekt att samverka med Ortsrådet. Ortsrådet har analyserat Borås Stads välfärdsbokslut 

och vill jobba vidare med konkreta åtgärder. Därför efterlyser rådet idéer och synpunkter från RSK. Sammanfattat 

diskuterades : 

• Lovaktiviteter: Det finns en stor potential bland ungdomar och föräldrar att leda aktiviteter där ordinarie 

ledare inte orkar att ta på sig ytterligare uppdrag vid sidan av vardagliga ledaruppgifter. En tanke kan vara att 

på något sätt hitta arvoderingsmodeller som lockar de som inte är ordinarie ledare. Konfliktpunkt kan uppstå 

mot ordinarie ledare som inte får arvode. 

• Idrottsfritids på SE-vallen: Någon vuxen på SE-vallen 1 dag/vecka efter skolans slut. Hjälpa barnen med 

läxläsning, spel och lek, idrottsaktiviteter mm. Samarbete med kyrkan, V-bytes , andra ? Arvoderade uppdrag. 

• Belysning på SE-vallen: Det är mycket aktivitet och rörelse med framförallt ungdomar på SE-vallen även 

efter träningstider och på helger och fredagskvällar. Någon form av trygghetsbelysning ( inte strålkastare på 

planen ) skulle göra det mer trivsamt att röra sig inom området 

• Planbrist: Planbrist gör att det blir begränsningar i hur många barn och ungdomar som kan aktiveras på 

kvällarna med begränsningar i träningstid. Med ytterligare alternativ till träningsytor kan fler lag formeras. 

Kan man utveckla och hitta ytor på Svanehov eller Svaneholm i övrigt ?  

• Ny idrottshall: Se samma resonemang som planbrist. En ny ändamålsenlig idrottshall skulle utgöra en 

samlande attraktion för alla åldersgrupper i Viskafors med omnejd 

 



Sida 3 av 3 
 

• Ställplats för husbilar vid Storsjön: Nuvarande ombyggnad är på intet sätt ändamålsenlig där en yta helt 

stängts av. En genomtänkt layout med möjlighet till vatten och ström skulle vara mycket attraktivt för 

husbilscampare. En ombyggnad av båtrampen skulle också vara välkommen för alla fritidsfiskare där 

nuvarande ramp har en svår angöringsväg och begränsningar i uppställningsplats för trailer. 

• P-platser vid Storsjögården: Dagens P-platser räcker inte till vid sommarbad och tävlingsarrangemang. 

Räddningstjänst har problem om det blir akuta situationer. 

• Nya bostäder: Den viktigaste motorn i samhällsutvecklingen är byggandet av nya bostäder. Det finns en brist 

i en länk i flyttkedjan där äldre personer som vill flytta från sina hus inte hittar alternativ till eget boende. 

Närheten till Viared och RV 40 och RV 27 gör att Viskafors vid sidan av Sjömarken, Sandared och Bosnäs 

kommer att vara framtidens inflyttningsort om förutsättningarna skapas i planerad ordning. 

• RSK i helheten: RSK har engagemang och kunskap om barn och ungdomars villkor i dagens samhälle. 

Viljan till utveckling finns. Begränsningen är de ideella krafternas uthållighet att orka driva frågor och 

engagera sig i arbetsuppgifter vid sidan av yrkesarbete, familj och ledar/tränaruppdrag 

 

 

8.8        Nästa möte 

 

Huvudstyrelsemöte Datum Tid Plats 

Nr 2024-5 24-04-15  må 18:00 Kansliet 

Nr 2024-6 24-05-06  må 18:00 Kansliet 

Nr 2024-7 24-06-10  må 18:00 Ålgårdsvägen R-holm 

Nr 2024-8 24-08-12  må 18:00 Kansliet 

Nr 2024-9 24-09-09  må 18:00 Kansliet 

Nr 2024-10 24-10-07  må 18:00 Kansliet 

Nr 2024-11 24-11-04  må 18:00 Kansliet 

Nr 2024-12 24-12-02  må 18:00 Kansliet 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Leif Kuusela    Agneta Johansson 


